
به گزارش اقتصاد  کیش، این تفاهم نامه با حضور سعید 
محمد مشاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد، 
مهدی کشــاورز مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش، به 
همراه رئیس موسسه ژئوفیزیک دانشگاه تهران، معاونان 
و تیم فنی، در مرکز همایش های بین المللی کیش، سالن 

رازی به امضاء رسید.
سعید پورزادی معاون عمرانی و زیر بنایی سازمان منطقه 
آزاد کیش با بیان این که راه اندازی مرکز اقیانوس شناسی 
در خلیج فارس یک از اهداف این تفاهم نامه است، اظهار 
داشت: موسسه ژئوفیزیک به نمایندگی از دانشگاه تهران در 
مرکز بوم شناسی دانشگاهی را تجهیز کردند که در ماه آینده 
شاهد بهره برداری مجموعه تحقیقاتی اقیانوس شناسی و 

مطالعات دریایی در داخل کیش خواهیم بود.
پورزادی با تاکید بر این که به دنبال فعالیت های علمی در 
کیش هستیم، گفت: جزیره کیش می تواند مرکز فعالیت 
های علمی به ویژه محیط زیستی که از دیگر ابعاد این تفاهم 

نامه است باشد.
وی خاطر نشــان کرد: با حضور موسسات علمی که به 
صــورت واقعی در جزیره کیش حضور دارند و فعالیت 

می کنند تمام کارها پیوست علمی خواهند داشت.
سعید پورزادی دلیل انعقاد تفاهم نامه با موسسه ژئوفیزیک 
دانشگاه تهران را زمین لرزه های چندماه گذشته عنوان کرد 
که بالغ بر 200 لرزه و زمین لرزه را در جزیره و در محدوده 

جغرافیایی جزیره کیش شاهد بودیم.
پورزادی با اشاره به اهمیت جایگاه کیش به عنوان مقصد 
گردشگری و توسعه سرمایه گذاری در این منطقه، افزود: 
به خاطر تحلیل داده ها و سرعت دسترسی به دیتاها مجبور 
بودیم از اطلاعات سرزمین اصلی و یا دیگر مناطق همجوار 

خودمان استفاده کنیم.
وی در ادامــه ســخنان خود تصریح کــرد: در محدوده 
جغرافیایی جزیره کیش نیازمند ایستگاهی برای تحلیل 
داده ها بودیم تا بتوانیم مسائل زمین ساخت ورود کنیم از 
این رو در همان زمان مذاکره ای با دانشگاه تهران داشتیم و 
با دستور ریاست دانشگاه تهران، موسسه ژئو فیزیک این 
دانشــگاه سریعا وارد عمل شد و تعداد 5 ایستگاه موقت 
لرزه نگاری را در جزیره کیش، هندورابی، فارور، آفتاب و 
چارک مستقر کردند که تعداد دو ایستگاه موقت در جزیره 

کیش مستقر شد.
معاون عمرانی و زیربنایی سازمان منطقه آزاد کیش، گفت: 
با این اقدام مهم و ارزشــمند دیتاها به صورت آنلاین به 
مرکز ژئوفیزک دانشگاه تهران ارسال می شود و خوشبختانه 
توانستیم تحلیل های خیلی خوبی را در اختیار مردم قرار 

دهیم و این تحلیل ها را بتوانیم بررسی کنیم.
ســعید پورزادی اظهار داشــت: این مهم به ما در حوزه 
های زیرساختی، توسعه زیرساخت های شهری و توسعه 
کیش کمک می کند و دیتاهای زمین لرزه های احتمالی 
را می توانیم تحلیل کنیم و ســریعا اطلاعات لازم را به 
اگاهی عموم مردم برســانیم و بهترین تصمیم را بگیریم 
بنابراین در همین راستا امروز تفاهم نامه همکاری میان 
موسسه ژئوفیزیک دانشگاه تهران با سازمان منطقه آزاد 

کیش به امضا رسید.
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چند ماه پیش  رئیس جمهور محترم  صحبت هایی در ارتباط با رونق و توســعه 
گردشگری مناطق آزاد مطرح کردند  مبنی بر اینکه سازمان ها  سخت گیری نکنند 
و نهایت همکاری را برای صدور  مجوز  به  متقاضیان داشــته باشــند  تا صنعت 

گردشگری در مناطق آزاد رونق بگیرد اما  متاسفانه اینگونه نیست.
خصوصا در منطقه بومیان  کیش  هیچ حمایتی از گردشگری بومیان نمی شود

نقد روز...

مجوز گردشگری

جهت دریافت آخرین اخبار  و 
رویدادهای کیش و منطقه  به نشانی 

زیر مراجعه نمایید

EGHTESAD-KISH.IR

انعقاد تفاهم نامه همکاری دانشگاه تهران 
و سازمان منطقه آزاد کیش

    اقتصاد کیش - تفاهم نامه همکاری 
میان موسسه ژئوفیزیک دانشگاه تهران با سازمان 
منطقه آزاد کیش به نمایندگی از ستاد مدیریت 

بحران جزیره به امضا رسید. 

 اقتصاد کیش -   بر اساس ارزیابی به عمل آمده و نقش برجسته فرامرز صحرایی 
در راستای پیشبرد اهداف سازمان حراست کل کشور به عنوان مدیر حراست برتر 

برگزیده شد. 
به گزارش  اقتصاد  کیش، در لوح تقدیر مدیر حراست برتر که از سوی سید حسین 
حجتی رئیس سازمان حراست کل کشور به فرامرز صحرایی اهداء شده، آمده است:

نظر به ارزیابی به عمل آمده در ســال 1400 و نقش برجســته جنابعالی در راستای 
پیشــبرد اهداف سازمان حراست کل کشور به عنوان مدیر حراست برتر برگزیده 
شــده اید، به رسم یادبود و پاس قدردانی از خدمات ارزنده شما در راستای حفظ 
ارزش های نظام مقدس جمهوری اســامی ایران این لوح تقدیر، تقدیم حضور 

ارزشمندتان می گردد.
امید است با اتکال به خداوند سبحان و در سایه توجهات حضرت بقیه الله الا عظم 
)عج( و بهره گیری از رهنمودهای نایب بر حقش حضرت امام خامنه ای )مد ظله 
العالی( همچنان در مســیر اعتای نظام مقدس جمهوری اسامی ایران و اهداف 

سازمان حراست کل کشور گام برداشته و موفق و موید باشید.

توسط رئیس سازمان حراست کل کشور ؛

فرامرز صحرایی مدیر  برتر حراست  
کشور  شد 

 اقتصاد کیش -   افتتاح 8 پروژه در جزیره کیش به مناسبت هفته دولت، واردات 
خودرو به مناطق آزاد، تقدیر از رشادت های پایگاه دریابانی جزیره کیش و موضوع 
تردد شناورهای غیر مجاز صیادی و صید ترال در آبهای کیش از جمله محورهای 
مورد اشاره شیخ یعقوب شمس؛ امام جمعه اهل سنت جزیره کیش در خطبه های 

نماز جمعه هفته گذشته بود.
به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش؛ شیخ یعقوب شمس؛ امام جمعه اهل سنت کیش 
ضمن گرامیداشت هفته دولت در خطبه های نماز جمعه هفته گذشته گفت: اتفاق 
بسیار خوبی که به مناسبت هفته دولت در منطقه آزاد کیش رخ داد، افتتاح چندین 
پروژه با حجم سرمایه گذاری بالا با حضور معاون اول رئیس جمهور، دبیر شورای 
عالی مناطق آزاد بود. وی با اشاره به ایجاد اشتغال در مناطق آزاد ادامه داد: در جزیره 
کیش هم شاهد افتتاح 8 پروژه در بخش خصوصی و دولتی بودیم و از همه کسانی 
که در آبادانی و به ثمر رسیدم این پروژه ها نقش داشتند تشکر و قدر دانی می نمایم. 
شــیخ یعقوب شمس موضوع واردات خودرو را از موضوعات مهم و اساسی در 
جزیره کیش برشــمرد و با اشاره به آزاد ســازی واردات خودروهای هیبریدی به 
مناطق آزاد گفت: همه می دانیم یکی از موضوعات مهمی که برای مردم کیش غیر 
قابل تحمل است وجود خودروهای فرسوده شخصی و همچنین ناوگان فرسوده 
حمل و نقل شهری است که نیازمند نوسازی است. وی خطاب به مسئولان با بیان 
اینکه واردات خودروهای هیبریدی و برقی به مناطق آزاد تصویب شده است پس 
بگذارید واردات خودروهم بر اساس قانون چگونگی اداره مناطق آزاد انجام شود، 
بیان داشت: محدودیت های سرزمین اصلی برای وارادت خودرو به جزیره  کیش 
نباید بدون نگاه کارشناسی اعمال شود و همواره یکی از خواسته های به حق مردم 
در مناطق آزاد اجرای قانون چگونگی اداره مناطق آزاد است و می خواهیم این مناطق 
طبق قانون خودش اداره شود. چرا در اجرای مواد آن محدودیت ایجاد می شود و یا 

در اجرای آن واهمه ای وجود دارد؟ 

برای  حل مشکل واردات خودرو به 
جزیره کیش تدبیری اندیشیده شود 

امام جمعه اهل سنت کیش:

 اقتصاد کیش -   با حکم مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش سرپرست جدید هیات 
والیبال جزیره کیش معرفی شد. 

به گزارش اقتصاد  کیش ، مهدی کشــاورز در حکمی  حمزه زائری را به ســمت 
سرپرست هیات والیبال منطقه آزاد کیش منصوب کرد. 

بر اســاس این گزارش در حکم مدیر عامل ســازمان منطقه آزاد کیش خطاب به 
حمزه زائری آمده است : بر اساس ماده 65 قانون احکام دائمی برنامه های توسعه ای 
کشــور و با عنایت به ســوابق و تجارب ارزشمند جنابعالی به موجب این اباغ به 

عنوان"سرپرست هیات والیبال منطقه آزاد کیش" منصوب می شوید.
امید است در سایه الطاف الهی و رهنمودهای مقام معظم رهبری موفق و موید باشید

سکان مدیریت  هیات والیبال جزیره 
کیش در دستان حمزه زائری

با حکم مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش صورت گرفت:

 اقتصاد کیش -  رئیس بیمارستان کیش گفت: بیش از 50 شرکت کننده از سراسر 
 AIMS جهان در اولین کنگره بین المللی هوش مصنوعی در علوم پزشکی با عنوان

۲0۲۲ هفتم تا نهم دی در جزیره کیش شرکت خواهند کرد.
Pre- به گزارش  اقتصاد  کیش، دکتر کامران فردوسی افزود: این کنگره در سه بخش

Congress Events شامل سمینار های تخصصی ماهیانه، مدرسه تابستانه هوش 
مصنوعی و جشنواره علمی دانشجویی International Congress شامل ۲0 
ســخنرانی و ۷ اجاســیه و Post- Congress Event شامل امضا و تبادل سند 
همکاری با مؤسسات معتبر علمی و اقتصادی دی امسال با عنوان AIMS ۲0۲۲ در 

جزیره کیش برگزار خواهد شد.
رئیس بیمارســتان کیش گفت: ایران باید بتواند تا سال 1410 جزو 10 کشور برتر 

حوزه هوش مصنوعی در سراسر جهان باشد.
دکتر کامران فردوســی گفت: تکنولوژی های پیشــرفته در حوزه پزشکی، هوش 
مصنوعی در پزشکی، سامت هوشمند و راه حل های هوشمند در حوزه پزشکی از 

محور های علمی این کنگره است.
وی تصریح کرد: امیدواریم تمامی شرکت کنندگان به شکل حضوری در این کنگره 
شرکت کنند تا بتوانیم امکانات و توانمندی های جزیره کیش را معرفی کنیم وبتوانیم 

به عنوان پایگاهی در هوش مصنوعی در منطقه باشیم.
رئیس بیمارستان کیش، افزود: طرح دورا پزشکی یکی از طرح هایی است که در این 
کنگره معرفی خواهد شد و در این طرح بیماران به شکل مجازی با بیمارستان ارتباط 
می گیرند و پس از بررسی متخصصان برای ادامه روند درمان به جزیره کیش سفر 
خواهند کرد و یا با استفاده از تفاهم نامه هایی که با دیگر بیمارستان های کشور امضا 

خواهد شد از خدمات درمانی بهره مند خواهند شد.
دکتر فردوسی گفت: معرفی جزیره کیش به عنوان اجرا کننده طرح کارت سامت 
هوشمند برای اولین بار در کشور به شکل آزمایشی در این کنگره رقم خواهد خورد.

وی خاطرنشان کرد: یکی از اهداف بیمارستان کیش استفاده از پزشکان متخصص 
و مجرب کشور در بیمارستان کیش است.

جزیره کیش میزبان اولین کنگره بین المللي 
هوش مصنوعی در علوم پزشکی 

رئیس بیمارستان کیش  عنوان کرد:

 اقتصاد کیش -      طی حکمی از ســوی مهرداد شــیرازی، رئیس شائولین چوان 
ووشــو ایران، محمدرضا قهاری به عنوان رئیس کمیته فنی شائولین چوان ووشو 

ایران منصوب شد.
به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش؛ مهرداد شــیرازی؛ رئیس شائولین چوان ووشو 
طی حکمی محمدرضا قهاری را به عنوان رئیس کمیته فنی شائولین چوان ووشو 

کشور منصوب کرد.
 رئیس شائولین چوان ووشو ایران در حکم قهاری آورده است: نظر به مراتب تعهد، 
تخصص و تجارب ارزنده جنابعالی در ورزش ووشو و مدیریت و توانمندی شما 
به موجب این حکم به عنوان رئیس کمیته فنی کمیته شائولین چوان ووشو ایران 
منصوب می شوید. امید است با اتکال به نیروی لاتیزال الهی و بهره گیری از کلیه 
امکانات و استعدادهای موجود در راه بالا بردن اهداف این کمیته و اعتای امور کمیته 

شائولین چوان ووشو ایران موفق و موید باشید.
گفتنی است محمد رضا قهاری رئیس سابق هیات ووشو کیش سالها در کسوت 

مربیگری به امر آموزش ورزشکاران جزیره کیش پرداخته است.

محمد رضا قهاری رئیس کمیته فنی 
کمیته شائولین چوان ووشو کشور شد 

 اقتصاد کیش -    خط هوایی کیش ایر در مسیر مشهد - کابل و بالعکس، به عنوان 
چهارمین خط هوائی بین ایران و افغانستان شروع به کار کرد.

سفارت جمهوری اسامی ایران در کابل در توئیتی با اعام این مطلب اظهار داشت: 
 خط هوایی کیش ایر در مسیر مشهد - کابل و بالعکس، از شنبه هفته جاری  به عنوان 

چهارمین خط هوائی بین ایران و افغانستان شروع به کار کرد.
افتتاح این خط تسهیات بیشتری را برای جابجائی مسافرین دو کشور فراهم می 

آورد. هم اکنون شرکت های ماهان،تابان و آریانا نیز بین دو کشور فعال هستند.
غام رضا نجاری، رایزن سفارت جمهوری اسامی ایران در کابل در این خصوص  
گفت: نخســتین پرواز شرکت هواپیمایی "کیش ایر" از مشهد به کابل انجام شد. 
کیش ایر به عنوان شرکت جدید هواپیمایی از ایران مجوز خط پروازی از مشهد به 
کابل دریافت کرده است و امید می رود، این شرکت ایرانی در مسیرهای دیگر هم 

خط پروازی ایجاد کند.
رایزن ســفارت جمهوری اســامی ایران در کابل ابراز امیدواری کرد، شــرکت 
هواپیمایی کیش ایر بتواند با بازاریابی مناسب در افغانستان، خط مستقیم از تهران به 

کابل و دیگر شهرهای این کشور راه اندازی کند.

کیش ایر  این بار
 به  کابل  رفت!

جمع آوری امضاء برای بازگشت مدیریت هواپیمایی کیش  
7000 نفر

 اقتصــاد کیش -  تعداد امضا های الکترونیکی کارزار 
بازگشت مدیریت شرکت هواپیمایی کیش به سازمان 

منطقه آزاد کیش از مرز هفت هزار امضا گذشت.
به گزارش اقتصاد کیش به نقل از  خبرگزاری صداوسیما 
مرکز کیش، با اقدام مدیران وقت ســازمان منطقه آزاد 
کیش  در حدود سه سال پیش، شرکت هواپیمایی کیش 
به قصد واگذاری به ســازمان خصوصی سازی واگذار 

شد.
کاهــش تعــداد پرواز های شــرکت هواپیمایی کیش 
درمســیر های جزیره کیش باعث شد تا تابستان امسال 
آمار پرواز ها به مقصد کیش به شکل چشمگیری کاهش 
یافته و بلیت هواپیما نیز در برخی روز ها نایاب یا بسیار 

گران شود.
شــرکت هواپیمایی کیش هم اکنــون از ۱2 هواپیمای 
خود، به دلیل مشکلات ناشی از قطعات و تحریم، تنها 
قادر به استفاده ار دو هواپیمای خود است و این موضوع 

موجب تشدید وضعیت کنونی شده است.
نبود پرواز در مسیر های پرتردد تهران، شیراز، اصفهان 
و مشــهد به کیش موجب گلایه مندی ساکنان کیش و 

گردشگران شده است.
کارزاری برای جمع آوری امضا الکترونیکی با موضوع 
"درخواست بازگشــت مدیریت شرکت هواپیمایی 
کیش به ســازمان منطقه آزاد کیش" راه اندازی شــده 

است.
این کارزار از ششم شهریور فعال شده و بعد از گذشت 
شــش روز، حــدود هفت هــزار و ۱2۷ امضا را جمع 

آوری کرده است و تا ششم آذر نیز پایان مهلت امضای 
مخاطبان در نظر گرفته شده است.

براســاس آمار امضاهاي ثبت شده در این سامانه، ۷۶ 
درصد مانده تا موضوع در لیســت پیگیری ویژه کارزار 

قرار گیرد.
معــاون اول رئیس جمهور در مراســم بهره برداری از 
هشت طرح عمرانی و سرمایه گذاری در جزیره کیش در 
پاسخ به درخواست مهدی کشاورز مدیرعامل سازمان 
منطقــه آزاد مبنی بر ضرورت جلوگیری از خصوصی 
سازی شرکت هواپیمایی کیش با بیان اینکه بهره مندی 
مناطق آزاد از شرکت های هواپیمایی اختصاصی تحت 

مالکیت خود، قابلیت رایجی در دنیاست، گفت: نباید 
در دور باطل نبود گردشگر و نبود پرواز قرار گرفت.

محمد مخبر در ادامه از وزیر اقتصاد خواست با بررسی 
و اعلام گزارش، بازگشت شرکت هواپیمایی کیش به 

سازمان منطقه آزاد کیش را پیگیری کند.
در آینده ای نزدیــک و با برگزاری رویداد جام جهانی 
فوتبال در قطر، قرار اســت جزیره کیش نقشی مهم در 
بهره مندی از فرصت این رویداد مهم ورزشی ایفا کند، 
موضوعــی که با توجه به نبــود هواپیما و گرانی بهای 
بلیت های محدود، در تحقق آن تردید های جدی وارد 

است.


